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Concept Verslag Jaarvergadering leden Natuurmonumenten Limburg en De Kempen op 20 
mei 2023 bij Nieuw Vosseven te Stramproy 
Aanwezig: 41 leden, 8 leden afgemeld, 4 leden van de ledencommissie: Antonie de Beaumont 
(penningmeester), Thomas van Gemert (voorzitter), Michel ten Hacken en Jeannette Hommes 
(secretaris). 
 
1. Thomas van Gemert opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

Hij is verheugd over de opkomst. De leden van de ledencommissie stellen zich voor en Thomas 
licht toe wat de ledencommissie doet. Natuurmonumenten is een vereniging. De 
ledencommissie (LC) vertegenwoordigt de leden in de ledenregio, in ons geval de leden 
woonachtig in het gebied van de Beheereenheid Kempen en Midden-Limburg, de 
Beheereenheid Zuid-Limburg en de beheereenheid Sint Pietersberg met in totaal ruim 32.000 
leden. De LC heeft tweemaal per jaar een bijeenkomst van de landelijke Ledenraad onder leiding 
van Jeroen Dijsselbloem. In de Ledenraad wordt het beleid van NM bepaald. 
 

2. Het verslag van de vorige jaarvergadering d.d. 14 mei 2022 wordt zowel tekstueel als 
inhoudelijk goedgekeurd.  
N.a.v. het verslag wordt gevraagd hoe het mogelijk is dat ook niet leden aanwezig kunnen zijn bij 
een jaarvergadering. De reactie van de secretaris is dat dit vorig jaar een uitzondering was. Een 
van de leden had gevraagd om een introducee mee te kunnen nemen die geen lid van NM is. 
Daar is toestemming voorgegeven onder voorwaarde dat bij stemming deze persoon niet mee 
mag stemmen. Bij deze jaarvergadering op 20 mei 2023 zijn alleen leden aanwezig.  
Een van de leden had een schriftelijke reactie gegeven over de weergave van haar woorden in 
het verslag. Dit is haar letterlijke tekst: ‘mijn verwoording staat niet goed omschreven in het verslag. Ik 

vertelde dat het voor de jeugd in de oostelijke mijnstreek juist nodig is (achterstandswijken) om te leren 
hoe met de natuur zorgvuldig om te gaan en iets erover te leren om ze ook enthousiast te krijgen. Dit gaf 
ik aan: De scouting zou hierbij kunnen helpen door het bezoekerscentrum te onderhouden van binnen en 
van buiten. De spelletjes repareren/vernieuwen. Dat was mijn insteek. Want dat is toch iets waar geen 
budget meer voor is? Bij de Tenellaplas bij Rockanje /Oostvoorne was ook altijd een bezoekerscentrum met 
veel aanloop’. 

Helaas is het bezoekerscentrum van de Brunssummerheide verplaatst naar de Sint Pietersberg in 
Maastricht. Er is dus geen ruimte meer beschikbaar om materiaal/spelletjes op te slaan en kan 
er ook geen gebruik worden gemaakt van de gegeven suggestie om met de scouting samen te 
werken. 
Over punt 7 van het verslag, rondvraag, wordt gevraagd of er al meer duidelijkheid is of NM 
leden die al vele jaren lid zijn in het zonnetje zet. Navraag vorig jaar maakte al duidelijk dat leden 
die langer dan 50 jaar lid zijn een kalender ontvangen. Verder zal NM actie ondernemen om aan 
dit onderwerp aandacht te geven. (NB. JH heeft op 28/5 een mail gestuurd naar M&C, reactie 
volgt nog) 
 

3. Behandeling  jaarverslag 2022.  Het jaarverslag geeft een overzicht van de activiteiten van de LC 
in 2022. Een gebiedskaart geeft een illustratie van de ledenregio. De LC bestaat uit 7 leden met 
stemrecht in de Ledenraad en een aantal kandidaat-leden. Het enige verschil tussen een lid en 
kandidaat-lid is dat de laatste geen stemrecht heeft in de Ledenraad. Verder zijn de “rechten en 
plichten” identiek. Er zijn geen vragen over het jaarverslag.  Het jaarverslag wordt vastgesteld. 

 
4. Mededelingen vanuit de Ledenraad. 

Het jaarthema van NM is Water. Dit was ook het jaarthema in 2022. Het is en blijft een actueel 
onderwerp. Naast verdroging en vernatting is ook de kwaliteit van het water van belang. NM is 
een landelijke petitie water  gestart die per provincie ingestuurd kan worden. 

 

https://www.natuurmonumenten.nl/laatjestemhoren/landelijk/petitie?utm_source=performancemax&utm_medium=paid-social&utm_campaign=2023_nm_laatjestemhoren&utm_content=%7b%7badset.name%7d%7d&utm_term=%7b%7bad.name%7d%7d&ntm_audience=natuurbeschermer&gclid=EAIaIQobChMIwPPYyq_H_gIV5xAGAB0nowlHEAAYASAAEgKHKvD_BwE
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Het belang van water wordt in dit filmpje mooi getoond: 
https://www.youtube.com/watch?v=kh3VbHQ404g   
In het volgende filmpje wordt duidelijk gemaakt waarom het van belang is dat je als individu van 
je tuin een klimaatbuffer maakt: https://www.youtube.com/watch?v=FPFIJX3xOAw 
 
Een van de aanwezigen vraagt of NM het belang van Waterschappen heeft benadrukt. In de 
Nieuwsbrief van de ledencommissie, die net voor de verkiezingen uitkwam, is het NM bericht 
over belang van groen stemmen zowel voor de Provinciale als Waterschapsverkiezingen 
opgenomen. Er was de mogelijkheid om door te klikken naar de eigen provincie. 
De ledencommissie heeft in de ledenbijeenkomst in april te Eindhoven aandacht besteed aan de 
waterkwaliteit van de Dommel. 

 
5. Jaarplan ledencommissie voor de rest van 2023 

Op 22 juni is een ledenbijeenkomst gepland bij de natuurinclusieve boerderij en voedselbos 
Luboschland te Ransdaal. 
In het najaar zijn nog 2 ledenbijeenkomsten. Een in Maastricht over het unieke terrein van de 
Sint Pietersberg en een bijeenkomst in de omgeving van Weert.   

 
6. Herverkiezing  Jeannette Hommes. Jeannette heeft 1 termijn van 4 jaar achter de rug. Met 

algemene stemmen wordt de verlenging voor een tweede periode van 4 jaar aangenomen.  
 

7. Benoeming 3 nieuwe leden ledencommissie Limburg en de Kempen. 
Afgelopen jaar hebben Lotte Niederer en Evelien Loos-Frijns afscheid genomen van de 
ledencommissie. Thomas van Gemert zal per 1 juni de ledencommissie verlaten. Dat betekent 
dat er 3 vacatures zijn voor een lidmaatschap met stemrecht. De 3 kandidaatleden Michel ten 
Hacken, Rob van der Zon en Robin Berkelmans stellen zich beschikbaar om lid te worden. 
Met algemene stemmen worden alle drie de leden benoemd. 
 

8. Afscheid van Thomas van Gemert 
Thomas geeft aan dat de combinatie van een drukke baan, het fractievoorzitterschap in de 
gemeenteraad van Weert en het voorzitterschap van de ledencommissie teveel is. Zijn motto is 
als ik iets doe wil ik het goed doen. Dat leidde tot het besluit om het voorzitterschap en het 
lidmaatschap van de leden commissie op te zeggen per 1 juni 2023. 
Sander Nijssen zal hem opvolgen als voorzitter. 
Antonie de Beaumont, die Thomas van vanaf het begin van zijn (kandidaat)lidmaatschap heeft 
meegemaakt, bedankt hem voor al zijn inzet. In 2016 kandidaatlid, in 2018 tot lid benoemd en 
vanaf 2019 voorzitter. Hij was voorzitter in een roerige tijd. De organisatie NM was in transitie, 
de districtscommissies werden ledencommissies gelieerd aan de professionele beheereenheden, 
en de Coronaperiode waar we via webinars onze leden bereikten. Onder zijn voorzitterschap is 
de leden commissie ook meer activiteiten in de hele ledenregio gaan ontwikkelen en is de leden 
commissie meer de vertegenwoordiger van de leden geworden. Zijn stijl van voorzitten is heel 
prettig, gericht op verbinden en hij kan zeer goed de tijd in de gaten houden. Als dank voor zijn 
inzet krijgt hij een lunchbon voor het Hof van Keent. 
 

9. Rondvraag 
Ria Dielissen deelt mee dat ze 8 jaar een geborgde plaats voor natuur bij het Waterschap 
Limburg heeft vervuld. Na de waterschapsverkiezingen is zij opgevolgd door Frederique Verheij-
Peters. Samen met Arnold Jansen hebben zij een geborgde zetel voor natuur en met de 3 leden 
van Water natuurlijk  vormen zij een fractie van 5 personen. 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=kh3VbHQ404g
https://www.youtube.com/watch?v=FPFIJX3xOAw
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10. Sluiting 
Thomas van Gemert bedankt alle aanwezigen voor hun betrokkenheid en constructieve inbreng. 
Hij nodigt iedereen uit voor de inleiding en excursiewandeling gegeven door Robin Peeters, 
coordinator natuurbeheer van de beheereenheid Kempen en Midden-Limburg. Hij gaf eerst een 
presentatie en nam daarna de leden mee op pad het gebied in. De wandeling ging gedeeltelijk 
over weiland (cultuurlandschap) met grote grazers. Robin Peeters legde alles duidelijk uit en liet 
ook de discussie punten zien zoals de keuze om boomwallen niet te beschermen tegen de 
grazers (cultuurhistorisch landschap)  anderzijds kunnen er op andere plekken ruigtes ontstaan. 
Hoogtepunt was een ven waar we meerdere boomkikkertjes konden bekijken. Hier kunnen we 
goed het effect van een kudde grote grazers op het gebied zien. 

 
 

 


